

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 11-17/7/19

Prayer items 2nd week of July

1. May God enable the wave of revival flow to all corners in Malaysia, may the King of Glory reign in Malaysia; may all our people be awakened to seek their Creator; may the knowledge about Jehovah fill the whole land in Malaysia.
2. Pray for the government of Malaysia. May God enable our political leaders to have genuine godly wisdom from the fear of the Lord (to amend constitution, to make proposals and so on), so that the whole nation will shout for joy as the people experience the presence and the power of the Lord.
3. Pray for the prayer activities for Sarawak Independence Day; pray for the organising committee (by the youths from Prayer United movement) of the prayer marathon (20/7-22/7) in conjunction with the 2019 Sarawak Independence Day celebration:
— Speaker : Rev Dr. Jonathan Wong — health, wisdom and strength,
— pray that the church leaders and members from the central zone of Sarawak will fully support and participate,
—that these activities can effectively proclaim the word of God to this land and to its residents.
4. Pray that God will raise up from different districts in Sarawak more Isaachar Watchmen to participate in the Thursday prayer movement. May God's will be done in Malaysia as it is in heaven.

卫理公会以撒迦守望者 11-17/7/19

七月第二个星期的祷告事项

1. 祈求上帝让复兴的风吹遍马来西亚每个角落，荣耀的君王主耶稣基督要在马来西亚掌权，人心都要苏醒寻找造他的主，认识耶和華的知识要遍满马来西亚全地。
2. 为马来西亚政权祷告，求祢使马来西亚政治领袖们因为敬畏祢而有真正的智慧(修改宪法，提呈法案等)，使全国都经历祢的同在与能力，并且欢呼喜乐。
3. 为砂拉越的独立纪念日祷告活动祷告，2019 年砂拉越日庆典暨圣经诵读马拉松（7月 20 至 22 日）由合一祷告运动青少年组成的筹委会; 讲员：黄家源牧师(博士) - 健康、智慧、能力; 砂拉越中区众教会领袖和会友全力支持和参与; 透过这个活动能够大有能力地向这块土地、地上的居民和氛围宣告上帝的话语。
4. 祈求上帝在七月份的时候在砂拉越各个教区兴起更多的以撒迦卫理守望者来参与(星期四)祷告运动来守望马来西亚，愿上帝的旨意行在天上，如同行在马来西亚。

Isakhar Pengawal Methodist 11-17/7/19

Doa minggu kedua Julai

1. Berdoa Allah membangkitkan seluruh Malaysia, Raja yang Mulia Tuhan Yesus berkuasa di atas Malaysia, Malaysia akan dipenuhi dengan orang yang mencari dan mengenal Tuhan.
2. Berdoa untuk kerajaan Malaysia, Mohon Tuhan memberkati semua pemimpin politik supaya mempunyai kebijaksanaan berdasarkan ketakutan terhadap Allah (perubahan perlembagaan, cadangan rang undang-undang), supaya seluruh negara mengalami kuasa dan kesertaan Allah, bersorak dan bersukacita.

3. Berdoa untuk aktiviti Sarawak Day. Berdoa untuk Kebaktian Perayaan Hari Sarawak Bible Reading Marathon diorganisi oleh kumpulan pemuda-pemudi dari gerakan Prayer United. Berdoa untuk pengkhabar Rev. Dr. Jonathan Wong (Kebijaksanaan, kesihatan, kuasa); galakan dari pemimpin-pemimpin gereja dan jemaah jemaah di Zon Central Sarawak; Berdoa melalui aktiviti ini Firman Allah dapat diumumkan di tanah ini.

4. Berdoa supaya khasnya dalam bulan Julai ini, gereja dalam daerah-daerah dalam sarawak akan dapat mengalakkan lebih banyak orang untuk menyertai dalam doa pengawal Isakhar setiap khamis untuk mengawal Malaysia, Jadilah kehendak Allah di atas Malaysia seperti di dalam syurga.